手柄说明书	备注: 在使用 IOS (ICade)模式时,输入法要设置到纯英文键盘下面;操控模式	六.手柄各模式按键	功能对照表	a Wester		
等敬的用户, 非常感谢你选用该款'安卓游戏手柄,请在使用前,详细阅读本手册,以便正确操作使用。	不支持鼠标。	手柄符号	Gamepad 模式	操控模式	新游模式	108 模式
更好的发挥产品优越性能。本手册中的说明基于设备的默认设置;本手册中的所有图片,陈述	4. 操控模式(鼠标+多媒体)	A	返回鍵	音量减		H/R
及文字信息仅供参考,请以实际产品为准。如有内容更新恕不另行通知。这些更新会重新编	工作在 Game pad ,新游模 IOS (iCade)模式式,以上三种模式状态下通过短按 HOME	В	REPUBL	下一曲		U/F
入新版手册中,本公司保留最终解释权。可用功能和附加服务可能因设备,软件或服务提供商 而异。如果有印刷错误或翻译失误望广大用户谅解。	键都可以切换到操控模式 (鼠标+多媒体) LED2 模式灯常亮。	x	off of the	上一曲		Y/T
一。产品概述	 LED 指示: 手柄共有 4 个 LED 灯,作为充电,低电,模式,蓝牙配对指示灯。 	Y	确认键	音量加		J/N
1. 该产品主要用于安卓系统的手机, 平板, 电视, TV BOX, 或苹果系统的手机, 平板等带		十字方向_UP	POV_UP			W/E
蔵牙功能的设备, 通过 HID 协议方式来进行数据传输。 2. 该手柄由 15个数字按键 (UP, DOWN, LEFT, RIGHT, A, B, X, Y, L1(LB), R1(RB), L3,	6. MINI接收头配对方式 (1) 若与接收头配对,则先按住SELECT 键再按 HOME 键开机后松开按键则	十字方向_RIGHT	POV_RIGHT	无		D/C
R3, SELECT, START, HOME)、两个模拟按键 L2(LT), R2(RT) 和两个模拟 3D 播杆组成。	(1) 石与按收失配列,则尤按住SELECI 选刊按 HOME 选升机后依开按选则 很快就能配对连接上。	十字方向	POV DOWN	功能		X/Z
二. 手柄模式&指示灯	(2) 通过接收头与 PC 连接时 LED1 模式灯常亮, 支持 PC 模式手柄功能。	_DOWN	POV LEFT	NG.		- Carloss
Gamepad 模式: 操控模式: 新游模式: IOS 模	(3) PC360 手柄功能切换, 在 PC 模式下,同时按住 SELECT 键和 START 键 4 秒左右手柄 LED3 模式灯常亮则表示已切换到 PC360 手柄模式。	十字方向_LEFT L1(LB)	POV_LEFT			A/Q
式	(4)通过接收头与 PS3 主机连接时, 可自动识别为一个 PS3 功能手柄实现支持	Litta		L1 鼠标左键		I/M
三. 适用说明	P3 主机, 此时四个模式灯可作为通道指示灯功能。	L2(LT)	无功能	L2音乐播放键		[/]
(1) 安卓设备(系统版本 4.2以上)	7. 自动回连	R1(RB)		R1 鼠标右键或返回键		K/P
(2) 苹果设备 (系统版本 1086.0 以上)	(1) 安卓/苹果设备蓝牙开启,手柄关闭:按HOME键启动手柄,可使手柄与设	R2(RT)	ļ ī	R2 音乐播放键		1/2
(3) 可选配通过MINI 蓝牙接收器实现支持 PC/PC360/PS3 主机功能扩展; PC, PC360 支持	各重新建立连接。	SELECT	菜单键	返回键 (IOS 下无功能)		O/G
Windows XP 以上的系统。 2. 连接方式	(2)安卓/苹果蓝牙关闭,手柄开启;重新打开设备蓝牙,可使手柄与设备重新建立连接。	START	НОМЕ	HOME 键		LV
通过蓝牙无线技术连接。	刑是立足该。 (3) 安卓/苹果蓝牙关闭,手柄关闭:按 N1键启动手柄,重新打开设备蓝牙,	HOME	MODE	MODE		LV
四.操作说明	可使手柄与设备重新建立连接。	10000000	3210000	MODE		-:
1. 安卓 Gamepad 模式	备注: 以上三种状态手柄与设备必须成功配对过,且设备端 的配对信息还保	左握杆 UP	Y-UP			W/E
接住 X 键+HOME 键 1S, 进入手柄模式对码连接,此时手柄上 4 个模式灯快	留,则数秒后手柄将自动连上安卓/苹果设备,默认在关机前使用的模式,对应	左握杆 DOWN	Y-DOWN	上下左右揺杆幅度大		X/Z
闪, 搜索设备名 Gamepad, 点击设备名连接, 蓝牙配对连接上后 LED1 模式灯常 亮此时为 Gamepad 模式。	的模式灯常亮;若设备端的配对信息已经删除,联线指示灯 慢闪会持续1分钟左	左插杆 LEFT	X-LEFT			A/Q
2. 新游 (NewGame) 模式	右手柄将自动关机。	左掷杆 RIGHT	X-RIGHT			D/C
按住 Y 键+HOME 键 1S, 进入新游模式对码连接,此时手柄上 4 个模式灯快闪,	 重置手柄 当手柄出现异常的时候如按键错乱,死机,无法连接等故障可以尝试重归手柄。 	右锯杆 UP				J.
搜索设备名 Newgamepad N1,点击设备名连接,蓝牙配对连接上后 LED3 模式灯 常亮此时为新游模式。	重置方式: 用细长物品插入手柄背部的 Reset 小孔, 按下 Reset 键即可重置手柄状态。	右摇杆 DOWN				3/4
and the second s	五. 丰柄开关机 / 充电/睡眼	右襦杆 LEFT	无功能	上下左右播杆幅度小		5/6
备注: 新游模式只支持在苹果系统设备下使用,请下载安装支持苹果系统的新游平台(www.newgame.com)。	(1) 开关手柄,按手柄HOME键1秒即可开机,长按HOME键5秒直至手柄指示灯熄灭。	右捆杆 RIGHT				3/4
3. IOS (iCade)模式 按住 B 键+HOME 键 1S, 进入 IOS iCade)模式对码连接,此时手柄上 4 个模式灯 协位 II 使品及 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2	(3)当低电量时当前模式指示灯慢闪,此时通过USB连接充电到指示灯常亮时即表示手柄充满电。(4) 关机状态下直接充电时四个模式灯间时慢闪充满时四个模式灯常亮。(5) 在配对状态下,超过1分钟。未联线成功,手柄自动关机。	模式指示灯状态	LEDI	LED2	LED3	LED4

(6) 在联机状态下, 手柄超过10分钟无动作, 手柄自动关机。

快闪,搜索设备名 Gamepad, 点击设备名连接, 蓝牙配对连接上后 LED4 模式灯常

亮此时则为 IOS (iCade)模式。

手柄符号	Gamepad 模式	操控模式	新游模式	IOS 模式	描述
A	返回鍵	音量减		H/R	
В	及四晚	下一曲		U/F	
x	ele se feb	上一曲		Y/T	
Y	确认键	音量加		J/N	
十字方向_UP	POV_UP			W/E	
十字方向_RIGHT	POV_RIGHT	无		D/C	
十字方向 _DOWN	POV_DOWN	功能		X/Z	
十字方向_LEFT	POV_LEFT			A/Q	
LI (LB)		L1 鼠标左键		1/M	
L2(LT)	无功能	L2 音乐播放键		[/]	
		RI 鼠标右键或返回键		K/P	
R2(RT)	6	R2 音乐播放键		1/2	
SELECT	菜单键	返回键(IOS下无功能)		O/G	
START	HOME键	HOME 键		L/V	
HOME	MODE	MODE		-	
左握杆 UP	Y-UP			W/E	
左擔軒 DOWN	Y-DOWN			X/Z	
左插杆 LEFT	X-LEFT	上下左右搖杆幅度大		A/Q	
左摇杆 RIGHT	X-RIGHT			D/C	
右锯杆 UP 右锯杆 DOWN				٨	
				3/4	
右襦杆 LEFT	无功能	上下左右搭杆幅度小		5/6	
右播杆 RIGHT	1			3/4	
模式指示灯状态	LEDI	LED2	LED3	LED4	

七. 推荐游戏平台

请下载一个游戏模拟器 (如小鸡模拟器 http://www.xiaoji001.com或葡萄游

戏厅模拟器 http://www.putaogame.com)KO电玩城,棉花糖等安卓模拟器并安装

在安卓设备上,打开游戏模拟器并下载安装好里面的游戏即可体验游戏...因安卓系

统为开放性平台,各游戏厂家设计标准不统一,会导致手柄不能能使用全部游戏,

r Customer :	
hank you very much for choosing the Android game or rrect operation, and better display product superior postructions in this manual are based on default setting al, representations and text information are for refere better the product of the product of the product of the bit of the product of the product of the product of the bit of the product of the product of the product of the bit of the product of the product of the product of the product of the product of the product of the product of the product of the product of the produc	P
Description:	
he product is mainly used in these Bluetooth devices. Android system: smart phone, tablet, TV, TV box.	

Instruction Manual

Android system: smart phone, tablet, TV, TV box.

ISO system: mobile phone, tablet.

Through the HID protocol method for data transmission.

2. There are 15 digital buttons (UP, DOWN), LEFT, RIGHT, A, B, X, Y, L1(LB), R1(RB),

L3, R3, SELECT, START, HOME), and 2 analog buttons (L2(LT), R2(RT)) and 2 simulated

3D sticks on the controller.

_____, Controller mode & indicator
Android Gamepad mode : SIII
Control mode : SIII
NewSame mode : SIII
IOS mode : SIII

E. Application
Platform

(1) Android device (Android version 3.2 or above)
(2) IOS device (IOS version 6.0 or above)
(3) Support for PC/PC360/PS3 console function extension with a mini Bluetooth receiver, compatible with Windows XP or above system for PC, PC380.
Connecting methad:
Connecting via Bluetooth technology.

四. Operation Instruction Android Gamepad mode
 Press X+HOME Keys I seconds, it going to Gamepad model code connection, four mode lights on
the controller flash quickly then, and search for the device, find "Gamepad" and select it for connection.

After the Bluetooth pairing connected, LED1 light on for Gamepad mode.

3.IOS (iCade) mode
Press 8+HOME keys 1 seconds. It going to IOS model code connection, four mode lights on
the controller flash quickly then, and search for the device, find "Gamepad" and select it for connection.
After the Buestooth pairing connected, LED4 light on for IOS mode.
Note: In using IOS mode, set up keyboard input mode to English.

 Control mode (Mouse + Multi-Media)
 When work in Android Gamepad, NewGame and IOS mode, by short press HOME key can switch to Operation mode, then, LED2 light on. 5. LED indicating:
There are four LED on the controller, for indicate charge, lower power, mode, Bluetooth pairing.

6. Mini receiver pairing mode
(1) If pairing with the receiver, press SELECT key first and press HOME key, and release keys when the controller be power on, it'll be paired connection quickly.
(2)When connect the receiver to PC, LED 1 light on, for support PC mode controller function,
(3) For PC360 function switch, in PC mode, press SELECT & START keys together 4 seconds, LED 3 light on for switching PC360 mode success.
(4)Through connect the receiver with PS3 console, it can be automatically recognized as a PS3 function controller for support PS3 console, four LED lights as the channel LEDs function at this time.

NO:2429 永恒荣-安卓中性说明书-CTP K 2016-04-28

7. Auto back connection:

(1)The device Bluetooth opened and the controller power off, short press HOME key for furn on the controller, can make the controller reconnect with the device.

(2)The device Bluetooth closed and the controller power on, open the device Bluetooth can make the controller reconnect with the device.

(3)The device Bluetooth closed and the controller power on, open the device Bluetooth can make the controller reconnect with the device.

(3)The device Bluetooth closed and the controller power off, short press HOME key for turn on the controller, open the device Bluetooth can make the controller reconnect with the device.

Note: To meet the above three points, the controller must be have successfully paired with the device, and the pairing information recorded, then the controller will automatically connect with the device after several seconds, keep the used mode before its power off, the corresponding mode LED lights on; If the pairing information has been deleted, the line indicator will flashes about 60 seconds, then the controller will turn off automatically.

8. Reset controller: When the controller is in an exception occurs, such as key processing disorder, system crashed, unable to connect such failures, could try to reset the controller. Reset method: with a long thin goods insert to Reset hole on controller back side, press Reset key for reset the controller.

Description:

D runy charged.
(4) In pairing mode, not connection success more than 1 minute, the controller will be automatic shutdown. (5) In connection mode, no operation more than 10 minutes, the controller will be automatic shutdown.

六. Controller Mode/Button/Function Table:

Controller Symbo	Android	Control	NewGame	los	Remark
Α		Vol -		H/R	
В	Return Button	Next		U/F	T
X		Last		Y/T	
Υ	Enter Button	Vol +		J/N	
CROSS_UP	POV_UP	11.		W/E	
CROSS_RIGHT	POV_RIGHT	NO Function		D/C	
CROSS_DOWN	POV_DOWN	1		X/Z	
CROSS_LEFT	POV_LEFT			A/Q	
L1(LB)	1110 200 201 122	L1 Mouse Left Button		I/M	
L2(LT)	NO Function	L2 Music Play Button		[/]	
R1(RB)		R1 Mouse Right Button or Back Button		K/P	
R2(RT)		R2 Music Play Button	2	1/2	
SELECT	Menu Key	Back		0/G	
START	HOME	HOME		L/V	
HOME	MODE	MODE			
Left Stick UP	Y-UP			W/E	
Left Stick DOWN	Y-DOWN	UP/DOWN/LEFT/		XIZ	
Left Stick LEFT	X-LEFT	RIGHT Stick big range		A/Q	
Left Stick RIGHT	X-RIGHT			D/C	
Right Stick UP				J.	
Right Stick DOWN	NO Function	UP/DOWN/LEFT/		3/4	
Right Stick LEFT		RIGHT Stick		5/6	10
Right Stick RIGHT		small range		3/4	
Mode Indicator	LED1	LED2	LED3	LED4	

七. Recommended Gaming Platform

Please download a Android game APP (such as chicken emulator, www.xiaoji001.com, or PuTao Games emulator, www.putaogame.com) and install it on the device, and open the APP for play games. Because Android is an open platform, the game developer standards are not unified, it'll cause the controller not be able to play all games, your understanding will be appreciated!

FCC ID:AWFSZANDROIDBC

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.